
 

 

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης, σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Επί του παρόντος δεν έχει προσδιοριστεί από το Γενικό Επιτελείο Στρατού 

(ΓΕΣ) ειδικότερη επιχειρησιακή αναγκαιότητα προμήθειας μεταχειρισμένων αρμάτων 

μάχης Leopard 2Α4 και συναφώς δεν προβλέπεται αντίστοιχο εξοπλιστικό πρόγραμμα 

στον προσεχή εξοπλιστικό προγραμματισμό. 

Σε κάθε περίπτωση πάγια προτεραιότητα του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας 

είναι η προμήθεια των αναγκαίων για την Άμυνα της Χώρας οπλικών συστημάτων, 

κατόπιν μελετών και εισηγήσεων των τριών Κλάδων των Ενόπλων Δυνάμεων. 
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ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 
Τμήμα Ερωτήσεων 

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
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e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
Φ.900α/1205/19168 
Αθήνα, 18 Δεκεμβρίου 2023 
Σελίδες: Μία (1)  

ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Στυλιανό Φωτόπουλο 
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 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ  
  

ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 2099/04-12-2023 της Βουλής των Ελλήνων 
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